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PROTOKÓŁ NR   XXXIX/10 
 

z  Sesji Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą    
odbytej  28 stycznia 2010 roku 

 
 

XXXIX Sesja Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą  została zwołana przez 
Przewodniczącego  Rady Miasta Marka Tatarewicza. 
W sesji Rady Miasta na ogólny stan 15 radnych udział wzięło 13 radnych. 
(listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 do niniejszego protokołu).  
 
W sesji udział wzięli Radni Rady Miasta : 
 

1. Ryszard Andrys, 
2. Aleksandra Bajor, 
3. Adam Bogdański, 
4. Bożena Gęzikiewicz, 
5. Mieczysław Jaszcz, 
6. Michał Kunt, 
7. Stefania Martynowicz, 
8. Maria Nowakowska, 
9. Jerzy Sak, 
10. Piotr Tadla, 
11. Marek Tatarewicz, 
12. Krzysztof Wojtala, 
13. Antoni Żołna, 

 
Ponadto w Sesji Rady Miasta udział wzięli:  
 

1. Zbigniew Biedulski   - Z-ca Burmistrza Miasta, 
2. Andrzej Łaskawy   - Radny Powiatu, 
3. Olgierd Kłaptocz   - Prezes MZK Sp z o.o. 
4. Roman Dziduch    - Wiceprezes Zarządu K-S SSE,  
                                                                    Radny Sejmiku Województwa Lubuskiego 
5. Andrzej Kail    - K-S SSE, 
6. Agnieszka Pundyk   - pracownik OPS, 
7. Zdzisław Garczarek   - Dyrektor KCK, 
8. Sławomir Górka    - Dyrektor Muzeum Twierdzy, 
9. Sergiusz Darłak    - Komendant Straży Miejskiej, 
10. Anna Suska    - Sekretarz Miasta 
11. Janina Rapacz    - Skarbnik Miasta, 
12. Marzena Brenk-Sułkowska  - Naczelnik Wydz. OKiO, 
13. Anna Wasielak    - Naczelnika Wydz. GKiL, 
14. Małgorzata Kraszewska  - Naczelnik Wydz. GPiOI, 
15. Agnieszka Żurawska-Tatała  - Kierownik BIE, 
16. Zbigniew Jakubowski   - Kierownik Referatu IR 
17. Andrzej Ksokowski   - radca prawny Urzędu Miasta, 
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Proponowany porządek obrad : 
 

1. Sprawy  regulaminowe 
a) otwarcie sesji, 
b) przyjęcie porządku obrad. 
c) przyjęcie protokołu z ostatniej sesji 

2. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 
3. Podjęcie uchwał w sprawach : 

a) uchwalenia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Miasta Kostrzyn nad Odrą 
(druk nr 1), 

b) przyjęcia Statutu Muzeum Twierdzy Kostrzyn nad Odrą (druk nr 2), 
c) przyjęcia na rok 2010 Gminnego Programu Aktywizującego rodziny do 

osiągania Samodzielności Życiowej „Aktywizacja społeczna i zawodowa 
klientów pomocy społecznej” w ramach działalności Klubu Integracji 
Społecznej (druk nr 3), 

d) zmian Budżetu i w Budżecie Miasta Kostrzyn nad Odrą na 2010 rok (druk nr 
5), 

e) uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 
gminy na lata 2010-2015 (druk nr 6),  

f) określenia zasad sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących własność Miasta 
Kostrzyn nad Odrą (druk nr 7), 

g) zmiany nazwy ulicy Aleksandra Zawadzkiego (druk nr 8). 
h) wydania opinii o projekcie uchwały Sejmiku Województwa Lubuskiego w 

sprawie likwidacji Lubuskiego Szpitala Specjalistycznego 
Pulmonologicznego-Kardiologicznego Samodzielnego Publicznego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej w Torzymiu (druk nr 9). 

i) nadana nazw ulic (druk nr 10) 
4. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji stałych i doraźnych z pracy Komisji za 

2009 r.: 
a) Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów, 
b) Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych, 
c) Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej, 
d) Przewodniczącego Społecznej Komisji Mieszkaniowej, 
e) Przewodniczącego Komisji do spraw inwentaryzacji mienia komunalnego 

Miasta Kostrzyn nad Odrą. 
5. Interpelacje i wnioski radnych. 
6. Sprawy różne. 
 
 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Tatarewicz o godz. 14.00 dokonał 
otwarcia obrad sesji w sali Europejskiego Centrum Spotkań Seniorów i Osób 
Niepełnosprawnych oraz  Kostrzyńskiego Centrum  Wspierania  Biznesu.   
Po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w 
posiedzeniu uczestniczy 9 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 
15 osób, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych  decyzji. 
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Na obrady sesji przybyli Radny M. Kunt oraz Radna B. Gęzikiewicz, a więc stan Rady 
liczył 11 radnych. 
Następnie przystąpiono do przyjęcia porządku obrad sesji. 

 
W związku z tym, iż nie zgłoszono wniosków w sprawie zmiany porządku obrad sesji, 
Przewodniczący Rady Miasta przystąpił do realizacji  kolejnego punktu, tj. przyjęcia 
protokołu z ostatniej sesji Rady Miasta.  
 
Radna Stefania Martynowicz stwierdziła, iż na poprzedniej sesji wykreślono z 
porządku obrad sesji punkt dotyczący ustalenia taryfy za wodę i ścieki, ale w trakcie 
sesji okazało się, że w sesji uczestniczył przedstawiciel pana Grzegorza Gałabudy, 
który dokonał weryfikacji taryfy. Radna zwróciła się z pytaniem, czy Przewodniczący 
Rady Miasta i Burmistrz Miasta posiadali informację o tym, że przedstawiciel                    
p. Gałabudy był obecny na sesji, jeśli tak, to dlaczego nie umożliwiono mu 
uzupełnienia  opinii ? 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz zwrócił się do Radnej S. Martynowicz o 
wyjaśnienie, czy powyższe uwagi dotyczą protokołu z ostatniej sesji?  
 
Radna S. Martynowicz była zdania, że należało udzielić głosu przedstawicielowi pana 
Gałabudy, skoro przybył na sesję w sprawie ujętej w porządku obrad sesji. 
 
 
Przewodniczący Rady wyjaśnił, że protokół jest odzwierciedleniem przebiegu obrad 
sesji, dlatego też zatwierdzanie protokołu sesji nie jest momentem, aby zastanawiać 
się, czy obecna na sali obrad osoba powinna zabrać głos, czy też nie. Nadmienił, iż nie 
posiadał informacji, aby w sesji uczestniczył przedstawiciel pana Gałabudy. Zwrócił 
uwagę, że porusza przez Radną kwestia powinna być przedstawiona w sprawach 
różnych, a nie przy zatwierdzaniu protokołu.   
 
Na obrady sesji doszedł Radny R. Andrys, a więc stan Rady liczył 12 radnych. 
 
W związku z tym, iż nie zgłoszono uwag do protokołu z sesji, Przewodniczący Rady 
M. Tatarewicz poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr XXXVIII/09 z                        
17 grudnia 2009 r. 
Protokół Nr XXXVIII/09 z 17 grudnia 2009 r. został przyjęty 12 głosami „za” 
 
Na obrady sesji przybył Radny A. Bogdański, a więc stan Rady liczył 13 radnych. 
 

Ad. 3 - Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie od 12 listopada                
2009 r. do 17 grudnia 2009 r. przedstawił Z-ca Burmistrza Miasta Zbigniew Biedulski  
(sprawozdanie z działalności Burmistrza stanowi załącznik nr 3 do protokołu). 
 
Radny M. Jaszcz odnosząc się do informacji zawartej w sprawozdaniu dotyczącej 
przejęcia nieruchomości zabudowanych położonych na terenie byłego przejścia 
granicznego, zwrócił się z pytaniem, czy firmy prowadzące działalność gospodarczą w 
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tych obiektach będą nadal prowadzić działalność, czy też otrzymały wypowiedzenie 
umów najmu? 

 

Z-ca Burmistrza Miasta Z. Biedulski  wyjaśnił, iż większość dzierżawców otrzymała 
wypowiedzenie umów najmu i opuszczenie lokalu z dniem 01.01.2010 r. Również w 
stosunku do pozostałych firm rozwiązywana jest umowa najmu.  

 

Radny M. Jaszcz zwrócił się z zapytaniem, czy wypowiedzenie umów najmu z tymi 
dzierżawcami miało wpływ na zwiększoną ilość osób, które w tym czasie dokonały 
wykreślenia wpisu z ewidencji działalności gospodarczej, lub dokonały jej 
zawieszenia? Radny dodał, iż w sprawozdaniu Burmistrza podano informację o 
znacznym zwiększeniu liczby osób rezygnujących lub zawieszających działalność 
gospodarczą. 

 

Z-ca Burmistrza Z. Biedulski zapewnił, iż przedsiębiorcy, którym nie przedłużono 
umów najmu na terenie przejścia granicznego nie składali wniosku o wykreślenie 
swojej działalności. 

 

 
Ad. 3 – Podjęcie uchwał.  
 
a) uchwalenia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Miasta Kostrzyn nad Odrą                  

(druk nr 1), 
 
Radna A. Bajor zwrócił się o podanie zakresu prac wykonanych w ramach dotychczas 
poniesionych wydatków na : 
1) Rewitalizacja budynku powojskowego na cele infrastruktury mieszkaniowej i 

lokalowej – kwota 82.000 zł. 
2) Rewitalizacja Parku Miejskiego – kwota 106.000 zł. 
3) Budowa amfiteatru – 600.000 zł. 
 
Z-ca Burmistrza Z. Biedulski wyjaśnił, iż wydatki w kwocie 82.000 zł dotyczące 
adaptacji budynku powojskowego na cele mieszkaniowe poniesiono na opracowanie  
dokumentacji. Również środki w wysokości 106.000 zł. wydatkowano na 
dokumentację rewitalizacji parku miejskiego. Natomiast środki w kwocie            
600.000 zł. zostały przeniesione jako środki niewygasające na rok 2010, ponieważ 
rozpoczęto tylko prace przygotowujące teren pod inwestycję. 
 
Radna S. Martynowicz zwróciła uwagę, że w Wieloletnim Planie Inwestycyjnym nie 
zamieszczono budowy drogi na Os. Szumiłowo, która jest w wykazie wydatków 
niewygasających z upływem roku budżetowego 2009. 
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Skarbnik Miasta J. Rapacz wyjaśniła, iż budowa drogi na Os. Szumiłowo jest 
zadaniem Powiatu, które miasto Kostrzyn w 2010 r. dofinansowuje w kwocie             
85.000 zł., dlatego też zadanie to nie jest ujęte w WPI. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr XXXIX/292/10,  która stanowi załącznik nr 4 do 
protokołu. 
 
 
b) przyjęcia Statutu Muzeum Twierdzy Kostrzyn nad Odrą (druk nr 2), 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami 
„za”,  przy 1 głosie „wstrzymującym się” – podjęła Uchwałę Nr XXXIX/293/10,  
która stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
c) przyjęcia na rok 2010 Gminnego Programu Aktywizującego rodziny do osiągania 

Samodzielności Życiowej „Aktywizacja społeczna i zawodowa klientów pomocy 
społecznej” w ramach działalności Klubu Integracji Społecznej (druk nr 3), 

 
Obrady opuściła Radna B. Gęzikiewicz, a więc stan Rady liczył 12 radnych. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu  – 12 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr XXXIX/294/10,  która stanowi załącznik nr 6 do 
protokołu. 
 
 
 
d) zmian Budżetu i w Budżecie Miasta Kostrzyn nad Odrą na 2010 rok (druk nr 5), 
 
Na obrady przybyła Radna B. Gęzikiewicz, a więc stan Rady liczył 13 radnych. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr XXXIX/295/10,  która stanowi załącznik nr 7 do 
protokołu. 
 
 
e) uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 

gminy na lata 2010-2015 (druk nr 6),  
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 11 głosami 
„za”, przy 2 głosach „wstrzymujących”  – podjęła Uchwałę Nr XXXIX/296/10,  która 
stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
 
 
f) określenia zasad sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących własność Miasta 

Kostrzyn nad Odrą (druk nr 7), 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 10 głosami 
„za”, 2 głosami „przeciw” i przy 1 głosie „wstrzymującym się” – podjęła Uchwałę          
Nr XXXIX/297/10,  która stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
 
g) zmiany nazwy ulicy Aleksandra Zawadzkiego (druk nr 8). 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poinformował, iż Komisja Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w brzmieniu 
uwzględniającym zmianę polegającą na dopisaniu imienia – Tadeusza Zawadzkiego. 
Wówczas § 1 otrzymałby brzmienie : „Zmienia się nazwę ulicy Aleksandra 
Zawadzkiego na Tadeusza Zawadzkiego”. Natomiast Komisja Spraw Społecznych 
wnioskowała, aby zmiany nazwy ulicy obowiązywała od roku 2011 roku. 
Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych 
o przedstawienie opinii w tej sprawie. 
 
Radna S. Martynowicz, która uczestnicząca w posiedzeniu Komisji Spraw 
Społecznych, stwierdziła, że  Burmistrz Miasta zasugerował, aby pozostawiono nazwę 
ulicy Aleksandra Zawadzkiego do 2011 roku, ponieważ wówczas nastąpi 
obligatoryjna wymiana dowodów osobistych i  paszportów. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz zwrócił się do radcy prawnego z zapytaniem, 
czy można podjąć uchwałę, w której będzie zapisane, iż zmiana nazwy ulicy będzie 
obowiązywać od  01.01.2011 roku. 
 
Radca prawny Urzędu Miasta Pan Andrzej Ksokowski stwierdził, iż nie ma przeszkód  
w tym zakresie i jest to rozsądne rozwiązanie. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz dodał, iż powyższa propozycja zawiera postulaty 
obu Komisji Rady Miasta. 
 
Radny R. Andrys stwierdził, iż również uczestniczył w posiedzeniu Komisji Spraw 
Społecznych, która wnioskowała, aby Rada Miasta powróciła do tematu zmiany 
nazwy ulicy w 2011 roku, a nie podejmowała uchwały na dzisiejszej sesji. Radny 
dodał, iż na Komisji zgłaszano również inne propozycje nazwy ulicy, niekoniecznie na 
Tadeusza Zawadzkiego. 
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Przewodniczący Rady M. Tatarewicz stwierdził, iż opinia Komisji nie jest 
stanowiskiem wiążącym dla całej Rady Miasta, to jest tylko propozycja Komisji 
Społecznej. Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą, aby w tej sprawie 
wypowiadali się członkowie Komisji Społecznej. 
 
Radny K. Wojtala stwierdził, iż na posiedzeniu Komisji poinformowano Radnych, iż 
mieszkańcy ulicy Aleksandra Zawadzkiego nie wyrazili woli zmiany nazwy ulicy, 
ponieważ wiąże się to z poniesieniem kosztów. Komisja mając na względzie opinię 
mieszkańców oraz konieczność wymiany dokumentów z dniem 01.01.2011 r., 
postanowiła, iż zmiana nazwy ulicy będzie rozważana przez Radę Miasta w 2011 
roku.   
 
Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych A. Bogdański przedstawił opinię 
Komisji, która wnioskowała, aby zmiany nazwy ulicy dokonano od 2011 roku, 
ponieważ wówczas nastąpi obligatoryjna wymiana dowodów osobistych                           
i paszportów.   
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz stwierdził, iż przedstawiona opinia Komisji, jest 
zawarta w przedstawionej propozycji zapisu w uchwale.  
 
Radny M. Jaszcz stwierdził że opinia podjęta demokratycznie  przez Komisję Spraw 
Społecznych, jest stanowiskiem ostatecznym, którą przedstawił Przewodniczący 
Komisji. 
 
W związku z tym, iż zakończono dyskusję w tej sprawie. Przewodniczący Rady 
Miasta M. Tatarewicz pod głosowanie wniosek, aby § 4 uchwały otrzymał brzmienie : 
„Z mocą obowiązującą od 01.01.2011 roku.” , przypominając jednocześnie, iż  § 1 
brzmi :„Zmienia się nazwę ulicy Aleksandra Zawadzkiego na Tadeusza 
Zawadzkiego.” 
Wniosek został przyjęty. Za jego przyjęciem głosowało 10 radnych, 2 radnych 
głosowało „przeciw”, 1 radny „wstrzymał się” od głosowania. 
 
Radny R. Andrys poinformował, iż około 10 lat temu Rada Miasta dokonywała zmian 
dużej ilości nazw ulic na terenie Kostrzyna i wówczas wszyscy mieszkańcy ulicy 
Zawadzkiego protestowali przeciwko zmianie nazwy ulicy. Radny zwrócił się z 
pytaniem czy Przewodniczący Rady posiada informacje o ilości mieszkańców 
popierających i przeciwnych zmianie nazwy ulicy? 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz stwierdził, iż wielokrotnie przypominano w 
gronie radnych, iż nazewnictwo ulic nie jest wyłączną kompetencją mieszkańców tam 
zamieszkujących. Ponadto w długim okresie konsultacji, tylko jedna osoba 
przedstawiła niejednoznaczne stanowisko w tej sprawie. Mieszkanka, stwierdziła, iż 
na zasadzie kompromisu można zmienić nazwę ulicy, pozostawiając nazwisko 
„Zawadzkiego”, ponieważ nie wpłynie to na dokonanie wielu zmian w dokumentach. 
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Przewodniczący Rady M. Tatarewicz stwierdził, iż wniosek formalny został 
przegłosowany, a więc poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 10 głosami 
„za”, 3 głosami „przeciw” – podjęła Uchwałę Nr XXXIX/298/10,  która stanowi 
załącznik nr 10 do protokołu. 
 
 
h) wydania opinii o projekcie uchwały Sejmiku Województwa Lubuskiego w sprawie 

likwidacji Lubuskiego Szpitala Specjalistycznego Pulmonologicznego-
Kardiologicznego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 
Torzymiu (druk nr 9). 

 
Radny Sejmiku Województwa Lubuskiego Roman Dziduch poinformował, iż program 
restrukturyzacji służby zdrowa w województwie lubuskim znajduje się na stornie 
internetowej Urzędu Marszałkowskiego. Dodał, iż Zarząd Województwa Lubuskiego 
zachęca szpitale do przekształcania w spółki ze stuprocentowym udziałem Urzędu 
Marszałkowskiego. Przekształcenie szpitala w spółkę nie zmienia formy działania, 
tylko umożliwienia świadczyć usługi poza kontraktowe, a więc zarabiać dodatkowe 
środki. Dyrektor szpitala w Torzymiu wyraził zainteresowanie taką forma 
przekształcenia od dwóch lat, co zaprezentował na kilku spotkaniach. Poczynił  
przygotowania do restrukturyzacji, równoważąc budżet i nie generując długów. 
Pozyskał 5 mln kredytu z Urzędu Marszałkowskiego na modernizację urządzeń do 
obsługi pacjentów, a także otrzymał 2 mln zł. na koszty związane z przekształceniem 
szpitala w spółkę. Radny R. Dziduch stwierdził, iż projekt uchwały Sejmiku dotyczy 
likwidacji szpitala, ponieważ zakończenie procesu likwidacji nastąpi 31.12.2010 r., a 
do końca czerwca powstanie spółka, które przejmie prowadzenie szpitala. 
Zobowiązania w stosunku do ZUS-u i Skarbu Państwa zostaną umorzone, jak również 
5 mln kredyt udzielony przez Urząd Marszałkowski. Dodał, iż w ostatnich dwóch 
latach szpital pozyskał środki funduszy pomocowych. Podsumowując stwierdził, iż 
Urząd Marszałkowski popiera przekształcanie szpitali w takiej formie i pragnie, aby 
restrukturyzacja szpitala w Torzymiu była przykładowa i zachęcała następnych do 
takich działań. 
 
Radny R. Andrys zwrócił się z pytaniem, czy szpital w Torzymiu swoim obszarem 
działania obejmuje również miasto Kostrzyn nad Odra. 
 
Radny Sejmiku R. Dziduch wyjaśnił, że szpital, jako jedyny w województwie 
lubuskim świadczy usługi w zakresie pulmonologiczno-kardiologicznym, czyli 
również dla mieszkańców Kostrzyna.  
 
Radny M. Jaszcz zwrócił uwagę, że szpital w Torzymiu był zadłużony w momencie 
objęcia stanowiska dyrektora szpitala przez Pana Czesława Rzepkę. Radny zapytał, 
czy zasadnym jest przekształcanie szpitala w spółkę prawa handlowego, skoro 
dyrektor wyprowadził szpital z zadłużenia? 
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Rady Sejmiku R. Dziduch wyjaśnił, iż Dyrektor szpitala wnioskował o przekształcenie 
szpitala w spółkę, bo wówczas będzie mógł pozyskiwać dodatkowe środki na 
spłacenie kredytu zaciągniętego na wyprowadzenie szpitala z zadłużenia. 
 
Radna M. Nowakowska zapytała, jaka spółka wyraziła zainteresowanie przejęciem 
szpitala ? 
 
Radny Sejmiku R. Dziduch wyjaśnił, że właścicielem szpitala nadal w stu procentach 
będzie Urząd Marszałkowski. 
 
Radny K. Wojtala zwrócił się z pytaniem, czy nie zasadnym byłoby zaproszenie na 
sesję Rady Miasta dyrektora szpitala, aby przedstawił omawiany temat. 
 
Radny  Sejmiku R. Dziduch poinformował, iż opinie w sprawie likwidacji szpitala 
mają wydać 84 gminy, a więc nie jest możliwe, aby dyrektor uczestniczył we 
wszystkich sesjach. Radny stwierdził, iż opinia Rady dotyczy wskazania ewentualnych 
uwag, nieprawidłowości, ponieważ decyzję podejmuje Sejmik Województwa 
Lubuskiego. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poinformował, iż Rada Miasta ma 30 dni na 
podjęcie przedmiotowej uchwały, a więc nie uważa za konieczne, aby w tej sprawie 
zwoływać nadzwyczajna sesję, tym bardziej, że rzetelną informację na ten temat 
przedstawił Radny Sejmiku. 
 
Radna M. Nowakowska zapytała, czy szpital w Torzymiu  zmienił tylko formę 
formalno-prawną ? 
 
Radny Sejmiku R. Dziduch potwierdził, iż żaden podmiot prywatny nie przejmuje 
szpitala, ponieważ powstaje spółka ze stuprocentowym udziałem Urzędu 
Marszałkowskiego. 
 
 

Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami 
„za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” – podjęła Uchwałę Nr XXXIX/299/10,  która 
stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
 
i) nadana nazw ulic (druk nr 10) 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz przedstawił stanowisko Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów, która  nie opiniowała projektu uchwały, proponując 
zmianę nazwy ulicy Cicha, ponieważ w Kostrzynie istnieje ulica Zacisze. 
Natomiast Komisja Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i 
przyjęła propozycję wnioskodawcy zmiany nazwy ulica Cicha na ulicę Szczęśliwą. 
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W związku z tym, iż nie zgłoszono innych propozycji, Przewodniczący Rady M. 
Tatarewicz poddał pod głosowanie wniosek Komisji Spraw Społecznych, aby zmienić 
nazwę ulicy Cicha, na ulicę Szczęśliwą. 
Wniosek został przyjęty. Za jego przyjęciem głosowało 11 radnych, 2 radnych 
wstrzymało się od głosowania. 
  
Następnie Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 11 głosami 
„za”,  przy 2 głosach „wstrzymujących się” – podjęła Uchwałę Nr XXXIX/300/10,  
która stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 
Ad. 4- Sprawozdanie Przewodniczących Komisji stałych i doraźnych z pracy 
Komisji za 2009 r. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów pan P. Tadla 
przedstawił sprawozdanie z pracy Komisji za 2009 rok (sprawozdanie stanowi 
załącznik nr 13 do protokołu). 
 
Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych pan A. Bogdański zaprezentował 
sprawozdanie z pracy Komisji za 2009 rok,  które stanowi załącznik nr 14 do 
protokołu. 
 
Następnie Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani M. Nowakowska  przedłożyła 
sprawozdanie z pracy Komisji za 2009 rok, które stanowi załącznik nr 15 do 
protokołu. 

 
Przewodniczący Komisji Mieszkaniowej Pan A. Żołna zaprezentował sprawozdanie z 
pracy Komisji za 2009 rok (sprawozdanie stanowi załącznik nr 15 do protokołu). 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz przedstawił sprawozdanie z pracy Komisji do 
spraw inwentaryzacji mienia komunalnego Miasta Kostrzyn nad Odrą za 2009 rok 
(sprawozdanie stanowi załącznik nr 16 do protokołu). 
 
 
Ad.5  - Interpelacje i wnioski radnych. 
 
W tym punkcie porządku obrad zgłoszono wnioski na piśmie. 
 
Radna M. Nowakowska zwrócił się o wyjaśnienie, z czego wynika duża opłata na 
energię cieplną na Os. Leśnym? Czy koszt budowy kotłowni gazowej na Os. Leśnym 
jest wliczany w opłatę za energię cieplną, jeśli tak, to kiedy przewidywana jest spłata 
budowy kotłowni? 
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Radna S. Martynowicz zwróciła się pisemnie o podanie na piśmie informacji 
dotyczących obrotu mieszkaniami pomiędzy Miastem Kostrzyn  a ZOZ-em. 
 
Ad. 6 - Sprawy różne. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz w imieniu Radnych Powiatowych zwrócił się z 
prośbą, aby przy oznakowywaniu okolic nowej siedziby Urzędu Miasta na terenie 
przejścia granicznego, zamieszczono również tablicę informacyjną o instytucjach 
powiatowych.   
 
Radny R. Andrys zwrócił uwagę, że firma Vattenfal Sales będzie dostawcą energii 
elektrycznej dla miasta Kostrzyn, ponieważ złożyła najkorzystniejszą ofertę. Radny 
zapytał, czy prowadzone byłe rozmowy, aby firma dostarczała o 10 % tańszą energię 
również dla wszystkich instytucji podległych burmistrzowi ? 
 
Z-ca Burmistrza Miasta Z. Biedulski wyjaśnił, że przepisy obligują Miasto do  
ogłaszania przetargu na oświetlenie miasta, czyli ulic i placów. W ubiegłym roku  
dostawcą energii była firma Energoobrót. Natomiast przesyłem energii zajmuje się  
nadal Enea S.A.  
 
Radna M. Nowakowska zwróciła się z pytaniem, czy podjęto jakieś działania w 
sprawie pisma Wspólnoty Mieszkaniowej ul. Jana Pawła II 9-17 , skierowanego do 
Burmistrza Miasta o udzielenie pomocy przy utworzeniu miejsc parkingowych przy 
tym budynku.  
 
Z-ca Burmistrza Miasta Z. Biedulski wyjaśnił, iż teren został splantowany i 
wyrównany pomiędzy wspomnianym budynkiem, a lokalem „Kuźnia” pod utworzenie 
tymczasowego parkingu, o czym poinformowano pisemnie Wspólnotę, Straż Miejską 
Policję w celu utrzymania ładu i porządku na tym terenie. Odnosząc się do kolejnego 
pisma Wspólnoty dotyczącego utwardzenia tego terenu, Z-ca Burmistrza wyjaśnił, iż 
nie będzie to możliwe, ponieważ trwają prace nad planem zagospodarowania 
przestrzennego pomiędzy ulica Jana Pawła II a ulicą Jagiellońska i wówczas będzie 
wskazany teren pod parkingi.  
 
Radny M. Jaszcz zwrócił się z prośbą o podanie terminu przeniesienia wszystkich 
Wydziałów Urzędu Miasta do nowej siedziby na terenie przejścia granicznego. 
 
Pani A. Suska Sekretarz Miasta poinformowała, iż przeniesienie Urzędu Miasta do 
obiektów przejścia granicznego nastąpi na przełomie kwietnia i maja br. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz zwrócił się o udzielenie informacji na temat 
pisma Zarządu Os. Szumiłowo skierowanego do Burmistrza Miasta, a które 
przekazano do wiadomości Rady Miasta w sprawie podłączenia energii elektrycznej 
na placu rekreacyjnym przy ul. Kostrzyńskiej 17.  
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Z-ca Burmistrza Miasta Z. Biedulski wyjaśnił, iż jeszcze nie otrzymał  pisma Zarządu 
Os. Szumiłowo.  
 
Rady K. Wojtala prosił o podanie kosztów zlecenia wykonania weryfikacji taryfy za 
wodę i ścieki. 
 
Z-ca Burmistrza Z. Biedulski wyjaśnił, iż poniesione koszty wyniosły około                          
4-5 tys. zł. 
 
W związku z tym, że porządek obrad XXXIX sesji Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą                     
został wyczerpany - Przewodniczący Rady Miasta Marek Tatarewicz  zamknął obrady 
o godzinie 16.00. 
 
 
Protokołowała :     Przewodniczący  Rady Miasta 
 
R. Luszawska      Marek Tatarewicz 


